

锁体技术改进说明

Lock body technology improvement instructions

面板和主体壳体采用优质碳素钢制造,内部结构为模块化组装,外秀慧中,让产品 更加坚固耐用。

The panel and the main body shell are made of high-quality carbon steel, and the internal structure is modularly assembled. The exterior is smart and durable, making the product more durable.



老款 The old one



新款 The new one

一、区别于常见的滑动锁闭,新款锁体采用新型滚轮结构,使滑动摩擦变为滚动摩 擦, 使启闭更顺畅。

Different from the common sliding lock, the new lock body adopts a new type of roller structure, which changes the sliding friction into rolling friction, making the opening and closing smoother.

LAOLING BOYU BUILDING HARDWARE CO., LTD. 乐陵市博宇建筑五金有限公司 JINAN RUQI TRADING CO., LTD

济南儒祺商贸有限公司







新款 The new one

二、斜舌和方舌四周包裹一层优质尼龙静音组件,很好的实现了配件之间的静音降 噪功能。集顺畅静音与顺滑等功能于一身。

A layer of high-quality nylon mute components is wrapped around the oblique tongue and square tongue, which achieves the silent noise reduction function between the accessories. It combines smooth mute and smooth functions.

